
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-8/2014 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 9. 9. 2014 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Zahálka, Hojka, Pokorná, Jelen, Tůma, Flemr, 
Panská, Kaplan, Vomáčko, Harbichová, Baláš,  
Studentská komora (s): Novotný, Pecinová, Blažek, Omcirk 
Omluveni: Coufalová (a), Janák (a), Česák (s)   
Nepřítomní: Vokoun (s), Pánková (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Vindušková, Gryc 

 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem.  

Hlasování o programu zasedání 9. 9. 2014: (15-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/08/2014: AS UK FTVS schválil program zasedání 9. 9. 2014. 

 

2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání 10. 6. 2014 

Hlasování o zápisu ze zasedání 10. 6. 2014: (15-0-0).  

Usnesení 02/08/2014: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání 10. 6. 2014. 

 

3. Informace o prázdninovém provozu AS UK FTVS 

Doc. Zahálka informoval, že předsednictvo AS se sešlo 3x v průběhu prázdnin. Byla řešena 

smlouva s firmou Falon a dokončení vnitřních předpisů fakulty – sponze. 

 

4. Vystoupení děkanky UK FTVS 

Děkanka shrnula informace ze zasedání kolegia děkanky. Podala zprávu o úmrtí na 

slalomovém kanále v Troji, o podání stížnosti na trestní oznámení, o akcích Gaudeamus a 

týdnu vědy. Dále informovala o ukončení působení šéfredaktorky časopisu TVSM PaedDr. 

Čechovské. Doc. Heller doplnil, že prof. Fialová rovněž odstupuje z pozice šéfredaktorky 

časopisu Česká kinantropologie.  Paní děkanka dále informovala o přípravě návrhu 



organizačního řádu, jehož tvorba byla zadána advokátní kanceláři Bělina & Partners. Na 

univerzitním senátu nebyl schválen od roku 1990 žádný OŘ. Vyplývají z toho nesrovnalosti 

pro nově vzniklé katedry (katedra jazyků, management,..), které nemohou být nazývány 

katedrami. Hledá se kompromisní název pro katedru vojenské tělovýchovy, jejíž vedení není 

v gesci děkanky FTVS. 

Firma Scio požádala o zveřejnění znění testů, které byly použity v přijímacím řízení pro ak. 

rok 2013/14 a 2014/15. 

Vyskytuje se problém s vyplácením stipendia za PDS při kumulaci několika paralelních 

studií. Čerpat lze pouze za čtyři roky denního studia. Děkanka informovala o zpřísnění 

požadavků na studenty PDS. Dále znovu uvedla, že vědecký výkon fakulty přepočtený na 

akademické pracovníky je nejmenší z celé univerzity. 

VaVpI – fakulta neobdržela finální rozhodnutí o výši podpory z MŠMT.  

ČOV odstoupil od společného projektu na výstavbu kampusu. Zůstávají ČUS, RUK a 

MŠMT. Důvod zatím ČOV neoznámil. 

Dr. Vomáčko požádal paní děkanku o dodání čerpání rozpočtu za pololetí a třetí kvartál. 

Paní děkanka přislíbila dodání. Podle zpráv tajemníka fakulty vyčerpala fakulta 66% 

rozpočtu. 

Doc. Jelen uvedl, že fakulta má v současnosti 142 akademických pracovníků (AP). Položil 

paní děkance dotaz, jak si představuje zefektivnění vědeckého výkonu AP. Děkanka uvedla, 

že pracovní skupina připravuje hodnocení vědeckého výkonu AP, především podle RIV 

systému. Z toho vyplyne i evaluace zařazení AP. Děkanka dále naznačila, že za nízkým 

počtem RIV bodů je možná i neuplatnění některých výstupů. Důležitým krokem 

k zefektivnění vědeckého výkonu je zapojení AP do smluvního/komerčního výzkumu, kde 

má fakulta rezervy. 

Doc. Heller zmínil problém, kdy distanční studenti PDS naši fakulty publikují za jiné 

pracoviště. Fakulta tak přichází o RIV body. Jelen uvádí, že tento postup je napadnutelný a 

školitelé by afiliaci autorů měli pohlídat. 

Doc. Zahálka podporuje myšlenku společné kinantropologie a nastavení jednotných kritérií 

v rámci fakulty, což by mohlo rovněž zvýšit vědeckou produkci fakulty.  Paní děkanka 

souhlasí a potvrzuje podobné požadavky z RUK. Rovněž ovšem upozorňuje, že chce 

nastavit taková kritéria, aby maximální počet uchazečů o habilitaci/profesuru mohlo vzejít 

z řad fakulty a kritéria nebyla likvidační. 

Dr. Flemr se dotázal na závěry ekonomické kontroly a personálního auditu. S částečnými 

výsledky již byla akademická obec seznámena.  Očekávané výsledky nejsou k dispozici, 

neboť není ustanovený OŘ a vnitřní předpisy. 



Dr. Kaplan upozornil na nutnost novelizace vnitřních předpisů k doktorskému studiu, pokud 

byly zpřísněny požadavky na studenty. 

 

 

5. Opatření děkanky č./2014 – Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 

2015/2016  

Proděkanka Vindušková představila podmínky příjímacího řízení. Dr. Hojka uvedl, že 

studijní komise dala připomínky, které byly zapracovány do návrhu. Studijní komise 

doporučuje schválit Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016. 

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016: (15-0-1) (pro-

proti-zdržel se). 

Usnesení 03/08/2014: AS UK FTVS schválil Podmínky přijímacího řízení pro akademický 

rok 2015/2016 

 

6. Návrh dílčí Změny statutu UK a návrh dílčí Změny přílohy č. 8 Statutu UK 

Dr. Kaplan informoval o dílčích změnách přílohy č. 8 statutu UK, který se týká vyšší 

pravomoci předsednictva AS pro operativní jednání technických záležitostí. Dále se změna 

týká školkovného a sociálního fondu. 

AS nemá připomínky. Vedení fakulty se vyjádří do 23. 9. 2014 a pak bude poslán společný 

návrh za UK FTVS. 

 

7. Různé 

Dr. Kaplan seznámil AS s uspořádáním voleb do AS UK a přednesl požadované náležitosti, 

které musí AS UK FTVS vykonat při přípravě a v průběhu voleb. Volební komise bude 

zvolena na říjnovém zasedání AS UK FTVS. Dr. Kaplan navrhuje spojit tyto volby 

s případnými doplňujícími volbami do studentské komory AS UK FTVS. 

Mgr. Blažek položil dotaz, zda není protizákonné, aby průběh obhajob byl volně k dispozici 

na internetu.  Doc. Zahálka ověří. 

Paní děkanka informovala o dezolátním stavu bytu v Nosticově ulici. Stavba dvora by se 

měla realizovat příští rok. Poukázala na zveřejnění opatření pro studenty přijíždějící 

z oblastí postižených EBOLOU. Upozornění vydalo ministerstvo zdravotnictví. 

 

 

 



Zapsal: Baláš 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


